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Comissari en cap del CME 

Assumpte: Males praxis a la Comissaria de Sort, i transparència zero 

 
Podem explicar que durant l’any 2015 s’han fet, presumpta i suposadament, una sèrie de 

mesures amb transparència zero: 

- Oferiment públic d’una plaça per a cobrir l’oficina de suport, la qual s’ha donat a un 

agent que NO té plaça en aquesta comissaria, al qual li van fer una comissió per a 

ocupar aquesta plaça en concret (dóna molt que pensar,...). Passant per sobre d’altres 
companys/es que es van presentar, i tenint plaça definitiva a Sort, no han estat triats. 

 

- USPAC porta anys denunciant anys l’eliminació de les comissions, excepte les que són 

per malalties, ja que dóna pas a situacions de favoritisme, i sobretot hem deixat clar 
molts cops, que les places s’han de guanyar en un concurs oposició.  

 

- Plaça de cap d’OAC, de la qual no s’ha fet oferiment públic als efectius (caporals) 

de la comissaria de Sort, si no que ha estat escollida per la Cap de Sort, sense donar 
opció a que els caporals es poguessin presentar, (dóna molt que pensar, quins criteris 

s’han fet servir?,...). Amb aquests fets demostra clarament una transparència zero. 

 

- Denegació constant i repetitiva dels permisos de PAP, PHA,... als agents de Sort. Alguns 

d’ells, denegats a la mateixa persona fins a 2 i 3 vegades, per una suposada manca 
d’efectius. Aquesta manca d’efectius pot ser solucionada, fent una sèrie de canvis en la 

plantilla de Sort. 

 

Posem de relleu una sèrie de males praxis en el PGA07, a la CD de Sort. Hem pogut comprovar 
com hi ha un gran descontent amb la manera d’avaluar del PGA que fa fet la Cap de 

comissaria, la qual ha manifestat al delegat Josep Miquel, què els PGAS han sortit amb una 

nota bastant baixa i que potser s’ha pogut equivocar a l’hora d’avaluar els seus 

efectius, tot i que ha seguit els ítems marcats a les instruccions. Al nostre entendre, una 
avaluació poc objectiva. Un cop més, USPAC denuncia males praxis en les valoracions 

del PGA07, ja que la Cap de Sort no ha preguntat als caporals dels diferents escamots, els 

quals fan la figura de caps de torn, sobre el treball diari que efectuen els seus agents. 

Demostrant clarament que el PGA s’ha puntuat sense conèixer els treball, implicació i 
predisposició dels efectius de Sort.  

 

L’últim consell de Policia, dia 05-10-2015, USPAC va demanar l’eliminació del PGA07, ja que és 

una avaluació ineficaç i poc objectiva. Tot i que, si no el volen eliminar, demanem que els 

efectius de qualsevol comissaria també puguin avaluar als seus comanaments. 
 

Tenint en compte totes les informacions que li hem transmès, podem dir que, la Cap de Sort 

està fent una pèssima gestió. Per tot el que hem exposat anteriorment, li sol·licitem: 

 
- Que posin a l’oficina de suport un agent amb plaça definitiva a la comissaria de Sort, i 

acabi així amb els possibles “privilegis”. 

- Que prengui les mesures adients per tal de reconduir aquesta situació, i el mal ambient 

que hi ha a la comissaria, i si convé fer un relleu de la Cap de la CD de Sort. 

- Que ordeni una redistribució dels efectius, i d’aquesta manera reforçar tots els 

escamots d’una manera adient. 
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